
یکشنبه 07 دی 1399 - 18:34

پرونده چهارم

مشکلات خود را باید از طریق اتاق پیگیری و رفع نماییم

مصاحبه با جناب آقای حسین اعرابی، مدیرعامل شرکت قیر مظروف سپاهان

شرکت قیر مظروف سپاهان با بیش از 50 نفر پرسنل، در زمینه بسته بندی قیر و فرآورده های نفتی فعال بوده و محصولات خود را به کشورهای پاکستان، افغانستان، هند، بنگال

و... صادر می کند.

حسین اعرابی، مدیرعامل شرکت قیر مظروف سپاهان، حل مشکلات فعالان اقتصادی بصورت انفرادی را تقریبا غیر ممکن دانسته و پیگیری مشکلات از طریق اتاق بازرگانی را تنها

راهکار پیش روی فعالان اقتصادی برای رفع چالش های کسب و کار می داند و می گوید:

در جلسه « رو در رو با اعضای هیأت نمایندگان اتاق»که در قالب صبحانه کاری برگزار شد، حضور یافتم. در این جلسه مسائل کاری مطرح شد؛ دردها مطرح شد ولی امیدواریم با

حمایت اتاق بازرگانی بستری برای رفع ریشه ای و اساسی مشکلات موجود فراهم شود.

در این جلسه با خدمات و اقدامات جدید اتاق آشنا شدم. این اقدامات بسیار موثر خواهد بود چون هیچ مسیر دیگری نداریم، می توانیم راحت مشکلات خود را بگوییم و منتظر

جواب باشیم، از شناختی که از رئیس اتاق دارم، مشکلات نیز پیگیری و حل می شود.

حضور در این جلسات و بیان مشکلات را به دیگران توصیه می کنم،زیرا حضور در اتاق و استفاده از ظرفیت های ایجاد شده در اتاق اصفهان در پیگیری و رفع مشکلات فعالان

اقتصادی بسیار موثر خواهد بود چون اتاق صدای رسای بخش خصوصی است و با حمایت اتاق خیلی از مشکلات رفع خواهد شد.

من به تنهایی نمی توانم به مقامات بالاتر دسترسی داشته باشم برای همین به اتاق می گویم تا مشکلاتم را حل کند چون تا اندازه ای توان این کار را دارد.

در این جلسات همکاران دیگر را پیدا می کنیم، ممکن است آن ها راه های مناسبی برای حل مشکلات و همچنین مسیرهای خوبی برای توسعه تجارت و صادرات پیدا کرده باشند

که از تجربیات آنها نیز می توانیم استفاده کنیم.

از حضور در جلسه دیدار با اعضای هیات نمایندگان اتاق خیلی راضی هستم و پیشنهاد می کنم ان شاالله تعداد جلساتی که از ما دعوت می شود، بیشتر باشد .

نجات همیشه در کارهای گروهی است و اگر گروهی اقدام کنیم مشکلات زودتر انجام می شود. اعضای اتاق را باید از خودمان بدانیم چون از طریق اتاق خیلی از مشکلات حل می

شود.

چندبار برای حل مشکلات ارزی به بانک مرکزی در تهران رفته ام اما متاسفانه به هیچ وجه آنجا کسی پاسخگو نبود، اما از طریق میز اتاق در بانک مرکزی بسیاری از این مشکلات

پیگیری و حل می شود.

اگر ما مسائل را به اتاق محول کنیم خیلی بهتر حل می شود در حالی که اگر تنهایی برویم نه تنها مشکلاتمان حل نمی شود که وقتمان نیز گرفته می شود. ۹۸ درصد از وقت ما

صرف کارهایی می شود که نباید انجام دهیم و وقتمان هدر می رود و از تولید و تجارت که کار اصلی ماست غافل خواهیم شد.

به فعالان اقتصادی توصیه می کنم که از طریق اتاق مشکلات خود را پیگیری و رفع نمایند، چون به تنهایی نمی توانیم.
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